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PhDr. Tereza Klabíková Rábová, Ph.D.

Program:

1) Informace z kateder a součástí

Dr. Prázová uvedla, že v rámci Cemesu se řeší mediální analýzy pro Český rozhlas.

Jonáš Klos se stal „datastevardem“. Bude mít na starost správu výzkumných dat.
Většina projektů tuto pozici vyžaduje.

Připravují Unce na dějiny médií 20.století.

Máme zpřístupněné plány na rekonstrukci části Hollaru a chceme být účastni dohod
na toto téma.

Doc. Halada zmínil, že vyšly recenze na Slovník žurnalistiky. Všichni přispěvatelé
obdrželi menší odměnu. Nyní se do Karolina připravuje další kniha. Dr. Končelík k
tomu dodal, že pro nás je nejvhodnější publikační platforma buď Karolinum nebo
Academia. Publikace vydané v těchto nakladatelstvích mají pak lepší hodnocení.

Dr. Končelík uvedl, že podle současných informací platí, že IKSŽ bude mít v
Jinonickém areálu každé úterý k dispozici velkou aulu, a tak je možné v tomto směru
plánovat rozvrh.

Dr. Koudelková za MKPR informovala o tom, že přijímací zkoušky proběhly v
pořádku. Na bc přijímací zkoušky přišlo ale méně uchazečů.

Na oboru Strategická komunikace se osvědčil model bez otázek – hodnotil se pouze
motivační dopis.

Prof. Štoll za KMS zmínil, že u přijímacích zkoušek už mají „čáru“. Zjistilo se, že dr.
Groman a dr. Moravec nejsou zatím schváleni Vědeckou radou jako předsedové
přijímacích komisí.

Prof. Štoll poděkoval vedení institutu za uspořádání úspěšného výjezdního
zasedání.

V uplynulých týdnech úspěšně absolvovali svou habilitační přednášku na FAMU dr.
Reifová a dr. Jaroslav Švelch.



Doc. Alice Němcová Tejkalová za KŽ upozornila na to, že neúnosně roste podíl
studentů, kteří jsou na obor přijatí bez přijímacích zkoušek. Snižuje se tak možnost k
přijetí pro ostatní excelentní studenty. Je třeba zpřísnit průměr na přijetí do
magisterského studia. Členové vedení se shodují na tom, že by se měl průměr snížit
na 1,5.

Na přijímací zkoušky do doktorského studia přicházejí zajímavé osobnosti. Přijato
bude 7-12 uchazečů.

Dr. Alice Němcová Tejkalová informovala kolegy z ostatních kateder, že není možné
automatické nasazování oponentur studentům doktorského studia. Je nutné se jich
dopředu ptát, zda jim přidělené téma vyhovuje. Dr. Končelík požádal vedení, aby
připravilo plán, jak umožnit, aby studenti doktorského studia do budoucna převzali
vedení většiny bc. prací. Dr. Shavit k tomu dodala, že Aj doktorandy nikdo k vedení
prací nevyužívá. Dr. Bednařík uvedl, že bude nyní vznikat na základě požadavku
rektorátu nové nařízení děkana o vedení závěrečných prací. Pedagog, který vede
nebo oponuje závěrečné práce, musí mít minimálně o jeden stupeň vyšší vzdělání,
než je titul, o nějž usiluje student. I nadále bude platit, že pedagog nesmí vést v
součtu více jak 20 prací (dizertačních prací bude vést maximálně 5) – každá fakulta
k tomu bude mít speciální opatření děkana. Doc. Němcová Tejkalová navrhuje dát
do tohoto opatření, že „přerušených“ studentů se tyto kvóty týkat nebudou.

Dr. Končelík navrhuje k tomuto tématu svolat schůzku vedoucích kateder. Studentům
doktorského studia nabídneme za administrativní činnosti ve státnicových a
přijímačkových komisích mzdu.

Dr. Shavit informovala o tom, že před evaluačním pohovorem si každý pedagog
předem vyplní příslušný dotazník, aby se doba pohovoru zkrátila.

MgA Peml informoval o tom, že byl vyhlášen kurz pro lidi, kteří chtějí dělat podcasty.

Je potřeba navýšit počet půjčovací techniky.

V Jinonickém areálu se chýlí ke konci instalace potřebného vybavení.

Přes léto se bude Dallet předělávat na fakultní doménu.

Ing. Dostálková informovala, že provozní doba Hollaru bude přes léto od 7:00 do
19:00 hod.

Přišla výzva na podávání nabídek na kurzy do Juniorské univerzity. Podklady je
třeba odevzdat do 30.6. Za kurz bude odměna 2 tisíce Kč. Přesný termín přednášky
bude upřesněn, nicméně náš přednáškový slot je naplánován na říjen až začátek



listopadu; v úterý od 17 - 18:30. Kurz bude probíhat na rektorátu v Modré
posluchárně (Celetná). Návrhy posílejte ing. Dostálkové.

Do 30.6. se podávají též návrhy na jarní kolo POINTu.

Dr. Bednařík informoval, že akreditaci pro obor Strategická komunikace jsme
obdrželi na 10 let. K této akreditaci je ale ještě třeba doplnit u několika pedagogů
objasnění výše jejich úvazků na jiných VŠ. Hlídá se, aby celkový úvazek nepřekročil
1,5.

Momentálně je v přípravě nová Mgr. akreditace studijního programu Žurnalistika.
Doc. Silverio pošle návrh dr. Bednaříkovi. Akreditace bude na začátku příštího
akademického roku předána do schvalovacího procesu.

Příští porada vedení IKSŽ se uskuteční: Termín bude upřesněn

Zapsala: Pavla Koterová

Za správnost: Dr. Jakub Končelík, ředitel IKSŽ


